
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr LVIII 

LVIII Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 21 czerwca 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 21 czerwca 2023 r. o godz. 16:30, a zakończono o godz. 19:45 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin otworzył LVIII sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są transmitowane na 

żywo, nagrywane i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 

Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Sprawdzenie obecności.  

 

 



Wyniki głosowania 

 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

OBECNY (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNY (1) 

 

Krzysztof Mróz 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 Radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały. 

Następnie przywitał wszystkich obecnych oraz oglądających obrady. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że propozycję porządku obrad wraz 

z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja, następnie zapytał, czy są wnioski 

o jego zmianę. 

Wobec braku wniosków Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z LVII Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 maja 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został radnym wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z LVII Sesji Rady Miejskiej z dnia 30 maja 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 



NIEOBECNI (1) 

 

Krzysztof Mróz 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

4. Przyjęcie protokołu z wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z 25 maja 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został radnym wysłany 

zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 25 maja 2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) Krzysztof Mróz 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Joanna Kalicińska omówiła projekt uchwały, a wobec braku chętnych do zabrania głosu, 

oddał głos Wiceprzewodniczącemu. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Krzysztof Mróz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LVIII/306/2023 

 

6. Debata nad Raportem o stanie Gminy Tułowice za 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przypomniał, że zgodnie z zapisami ustawy  

o samorządzie gminnym Rada Gminy zobowiązana jest podjąć uchwałę o udzieleniu 

Burmistrzowi wotum zaufania, a zapisy regulują sposób postępowania dotyczący Raportu  

o stanie Gminy. Przypomniał, że Raport został udostępniony Radnym za pomocą eSesji 

zgodnie z terminem wyznaczonym w uchwale, następnie określił kolejność osób 

zabierających głos. 

Sekretarz Gminy Wiesław Księski przypomniał, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, 

Burmistrz jest zobowiązany przedstawić do 31 maja Raport o stanie gminy, który przedstawia 

podsumowanie działalności Burmistrza w 2022 roku, Raport został złożony w terminie na ręce 

Przewodniczącego Rady oraz zamieszczony na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu. 

Następnie Sekretarz przedstawił informacje nim zawarte.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jan Bojkowski poinformował  o pozytywnej 

opinii na temat przedłożonego Raportu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych Tomasz Gala poinformował, że Komisja 

pozytywnie przychyla się do Raportu. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Luty stwierdził, że Komisja pozytywnie 

opiniuje Raport o Stanie Gminy za 2022 r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak stwierdził, że Komisja również pozytywnie 

opiniuje Raport. 

Brak chętnych do zabrania głosu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Tułowic 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, 

po zakończeniu debaty o Raporcie o stanie gminy, rada gminy zobowiązana jest podjąć uchwałę  

w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi. 

Brak chętnych do zabrania głosu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 



Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Tułowic.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz Drążek, 

Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, 

Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Krzysztof Mróz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LVIII/307/2023 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że sprawozdanie zostało przekazane 

Radzie Miejskiej w ustawowym terminie, następnie poprosił Skarbnik o odczytanie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk odczytała Uchwałę RIO w sprawie opinii o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2022 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij stwierdził, że z przyjemnością wysłuchał opinii, 

która jest budująca, ponieważ w tak trudnym okresie czasu udaje się prowadzić dobrą 

politykę, następnie odczytał treść uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Tułowice za 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Krzysztof Mróz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LVIII/308/2023 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tułowic. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że absolutorium jest udzielane przez Radę Miejską na 

podstawie przedstawionego sprawozdania rachunkowego i oznacza stwierdzenie 

prawidłowości działania finansowego organu wykonawczego. 

 

Poproszony przez Przewodniczącego Rady Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof 

Ptak odczytał opinię Komisji w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Tułowic. 

Skarbnik Bogusława Krawczyk odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 2022 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tułowic.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

 

 



NIEOBECNI (1) 

 

Krzysztof Mróz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta, następnie 

pogratulował Burmistrzowi, Skarbnik, pracownikom, kierownikom Urzędu oraz 

pracownikom, kierownikom i dyrektorom jednostek, stwierdzając, że absolutorium to sukces 

dzięki ich pracy. 

Uchwała nr LVIII/309/2023 

 

Skarbnik Gminy Bogusława Krawczyk podziękowała wszystkim pracownikom, kierownikom 

i dyrektorom zarówno Urzędu, jak i jednostek za sprawne działanie. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski podziękował Radnym za udzielenie wotum zaufania  

i pozytywna ocenę oraz udzielenie absolutorium. Podziękował za współpracę Radnym, 

pracownikom jednostek organizacyjnych, przedsiębiorcom i mieszkańcom. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały, Skarbnik jest obecna, więc jest możliwość 

zadawania pytań. Brak pytań. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Krzysztof Mróz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LVIII/310/2023 



11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały, Skarbnik jest obecna, więc jest możliwość 

zadawania pytań. Brak pytań. 

 

Poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Ptak, 

Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Krzysztof Mróz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LVIII/311/2023 

 

12. Informacje o postępach w realizacji Wizji Burmistrza na 2023 rok i wniosków radnych. 

(burza mózgów). 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że na prośbę Rady, Burmistrz przygotował i na posiedzeniu 

Komisji omówił dokument dotyczący postępów, następnie zapytał czy są jeszcze jakieś pytania.  

Brak pytań. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski zrewidował wniosek o przebudowę budynku przedszkola 

przypomniał, że został złożony wniosek do Banku Gospodarstwa Krajowego, celem akceptacji 

zmiany inwestycji i dodał, że Gmina otrzymała wstępną promesę określającą 9 miesięczny termin 

ogłoszenia przetargu na realizację przeprojektowanego zakresu prac o wartości 2,7 mln. zł. 

Brak pytań. 

 

13. Wyniki rekrutacji do oddziałów przedszkolnych i klas pierwszych Szkoły Podstawowej w 

Tułowicach oraz oferta wypoczynku wakacyjnego dla dzieci i młodzieży na lato 2023. 

 



Poproszona przez Przewodniczącego, Pani Justyna Paszkowska Dyrektor Publicznej Szkoły 

Podstawowej przedstawiła Protokół Komisji Rekrutacyjnej  informując, że po rekrutacji 

uzupełniającej na rok szkolny 2023/2024 do oddziałów przedszkolnych zostało przyjętych  

47 dzieci zamieszkałych na terenie Gminy Tułowice, a do klasy pierwszej przyjęto 57 uczniów 

zamieszkałych w obwodzie Szkoły i 2 uczniów zamieszkałych poza obwodem. 

Dodała, że do oddziałów Przedszkolnych nie przyjęto 5 dzieci zamieszkałych poza Gminą 

Tułowice. Taka rekrutacja jest wynikiem faktu, planowania otwarcia 2 oddziałów przedszkolnych, 

do których może uczęszczać 50 dzieci, lecz w obecnym dniu Burmistrz podjął decyzję, że zostanie 

otwarty trzeci oddział przedszkolny, w związku z tym wszystkie dzieci, nawet te zamieszkałe poza 

Gminą Tułowice również zostaną przyjęte. 

Następnie Dyrektor przedstawiła ofertę 50 miejsc półkolonii pn. „Aktywne wakacje”, informując 

o wolnych miejscach. 

 

14. Wyniki rekrutacji do Przedszkola Publicznego w Tułowicach. 

 

Poproszona przez Przewodniczącego o przedstawienie wyników, Pani Katarzyna Nowak-Lach 

Dyrektor Publicznego Przedszkola poinformowała, że zgodnie z procedurą rekrutacji, na 

podstawie złożonych deklaracji 87 dzieci będzie kontynuować wychowanie przedszkolne oraz  

w wyniku postępowania rekrutacyjnego 22 dzieci z roku 2020 z terenu Gminy, a w postępowaniu 

uzupełniającym zostało zakwalifikowanych jeszcze 12 dzieci: 1 urodzone w 2018 r., 1 w 2019 r.  

5 w 2020 r. i 5 w 2021 r. i w tej grupie jest 3 dzieci spoza Gminy Tułowice, jeśli wszyscy rodzice 

złożą potwierdzenie woli, te dzieci zostaną przyjęte, to łącznie będzie to liczba 121 dzieci na dzień 

1 września. 
 

15. Informacja o ofercie Ośrodka Kultury w Tułowicach dotycząca wypoczynku 

wakacyjnego dla dzieci i młodzieży. 

 

Poproszony przez Przewodniczącego Rady, Sekretarz Gminy Wiesław Księski odczytał 

przygotowaną przez Dyrektor Ośrodka Kultury ofertę zajęć wakacyjnych, wymieniając 

poszczególne atrakcje. 

 

16. Informacja o działalności obiektu „Moje boisko ORLIK 2012" 

 

Poproszony przez Przewodniczącego Rady, Sekretarz Gminy Wiesław Księski odczytał 

informację obejmującą statystyki działalności obiektu Orlik, przygotowane przez Pana Wiesława 

Duraja. 

 

17. Informacja o dożynkach. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował, że w przyszły poniedziałek odbędzie się spotkanie 

z sołtysami i przedstawicielami rad sołeckich, dotyczące formy tegorocznych Dożynek. Dodał, że 

konieczne jest szukanie pewnych form oszczędności w budżecie Gminy. Zostanie odprawiona 

Msza, a do organizacji dołączą Działkowcy. Nawiązał do organizowanych Dożynek 

Wojewódzkich, połączonych z Powiatowymi i konieczności ustalenia reprezentacji z naszej 

Gminy, która przygotuje koronę. 

 

18. Informacja ogólna o opracowaniu projektów i poszukiwaniu funduszy europejskich. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że w trakcie posiedzenia Komisji była zaprezentowana 

informacja dotycząca tych spraw, przygotowana przez Panią Aleksandrę Żalik i jeżeli ktokolwiek 



potrzebuje dodatkowych informacji, to może je uzyskać bezpośrednio od Pani Aleksandry. 

 

19. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował, że w mediach jest informacja, że 1 sierpnia br. 

przez Tułowice będzie przejeżdżał wyścig Tour de pologne 2023 i w najbliższych dniach 

planowane jest spotkanie z Dyrektorem odpowiedzialnym za bezpieczeństwo trasy, zaapelował do 

strażaków o pomoc w zabezpieczeniu. Wymienił wizytę u Jubilatki w Ligocie Tułowickiej oraz 

dwukrotne spotkania z Komendantem Miejskim Policji w sprawie szeroko pojętego 

bezpieczeństwa w Gminie. Burmistrz poinformował o spotkaniu w Aglomeracji Opolskiej, której 

tematem spotkania były środki, jakie Aglomeracja będzie dysponowała w nowej perspektywie na 

działania drogowe, oczyszczalnie ścieków i inne infrastruktury. Wymienił również 

sprawozdawcze spotkanie Lokalnej Grupy Rybackiej „Opolszczyzna” w Turawie, skąd będzie 

realizowany projekt pomostu w Tułowicach Małych dodał, że znalazł się już wykonawca,  

a usunięcie obecnego pomostu jest po stronie PZW.   

Burmistrz wymienił również inne spotkania oraz uroczystości, w których brał udział w okresie 

międzysesyjnym. 

 

20. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij poinformował o zmianie szaty i struktury elektronicznej 

informacji o działalności między sesjami dodał, że wszystkie sprawy konsultowane są  

z Burmistrzem i pracownikami Urzędu na bieżąco, żywotnym tematem jest oczyszczalnia ścieków 

i pozyskiwanie na ten cel środków, bo jest szansa że w Urzędzie Marszałkowskim pojawią się 

pieniądze, które pozwolą poważnie rozmawiać o tej inwestycji. Stwierdził, że ważną sprawą było 

rozpatrzenie sprawy strefy przemysłowej i problemów ze ściekami koniecznych do rozwiązania. 

Poruszył temat konsultacji dotyczących inwestycji na ulicy Przedszkolnej, zmian projektowych 

oraz łącznika z Dworcem kolejowym. 

 

21. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował, że Rada otrzymała odpowiedzi na  

5 wniosków, następnie poprosił Burmistrza o podsumowanie tych informacji. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski powiedział, że na budowę chodników na ulicach Gruszkowej  

i Ogrodowejnie ma środków w budżecie, taka sama odpowiedź jest na zapytanie w sprawie 

realizacji dróg na ulicach Gruszkowej i Zamkowej. Na pismo w sprawie złego stanu nawierzchni 

ulicy Kościelnej poinformował, że zostanie to usunięte i poprawione oraz że analogiczna 

odpowiedź została finalnie udzielona odnośnie ulicy Bocznej. Nawiązując do pytania o siatkę 

boczną przy boisku do mini koszykówki w Ligocie Tułowickiej poinformował, że zostanie ona 

zamontowana. 

 

22. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 20 czerwca został dostarczony 

Radnym zaktualizowany Rejestr listów. 

Roman Kopij powiedział, że całą korespondencję radni mają załączoną, następnie wymienił 

otrzymane pisma. 

 



23. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiadając na wniosek Radnej o kontakt z Zarządem Dróg 

Powiatowych w sprawie koszenia traw, wyjaśnił, że po przekazaniu prośby uzyskał odpowiedź, że 

pobocza będą koszone, bez podania żadnego terminu. 

Poinformował o piśmie otrzymanym od Proboszcza w sprawie przekazania działki wyjaśnił, że po 

rozmowie z Radnymi oraz radcą prawnym wypracowano konsensus i będzie można tę działkę 

przekazać. 

 

Radca prawny Anna Fus poinformowała, że najbardziej optymalnym sposobem przekazania tej 

działki będzie dokonanie darowizny na rzecz Parafii na cele utworzenia, bądź dołączenia jej do 

istniejącego cmentarza. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przypomniał, że jest to cmentarz parafialny i Gmina nie będzie 

tworzyła cmentarza komunalnego, Gmina posiada znaczone środki w wysokości 15 tys. zł., które 

może przeznaczyć na zagospodarowanie, oczyszczenie  i na przykład oświetlenia wspomnianego 

terenu. Wyraził nadzieję na bliskie rozwiązanie problemu braku miejsc na cmentarzu, dla dobra 

wszystkich mieszkańców. 

Obiecał, że w odpowiedzi na złożony wniosek,  zostanie zamieszczona na stronie internetowej 

informacja o Dniach Tułowic i Dożynkach, lecz dopiero po umówionych spotkaniach dotyczących 

tych tematów. 

 

24. Wolne wnioski. 

 

Radny Michał Luty poinformował o podpisaniu umowy na dostarczenie fabrycznie nowego 

samochodu pożarniczego dla OSP Tułowice, termin realizacji zadania to 12 listopad br. 

Podziękował mieszkańcom za odzew na wniosek o zbieranie funduszy, zobowiązał się do 

informowania w mediach społecznościowych o postępie prac w zabudowie tego samochodu. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przypomniał o złożonej prośbie o zabezpieczenie 1 sierpnia przez 

strażaków przejeżdżającego wyścigu Tour do Pologne. 

 

Przedstawicielka 4 osobowej grupy charytatywnej pn. „Miejsce na ziemi dla Mateusza” poprosiła 

o wsparcie zbiórki. Przedstawiła wynik dotychczasowej zbiórki oraz pomysł wykupu lokalu za jak 

najniższą kwotę i jego sprzedaży, lub wymiany z lokalem na parterze o co został złożony wniosek 

o bonifikatę 99 %. 

 

Sekretarz Gminy Wiesław Księski wyjaśnił, iż temat był omawiany na posiedzeniu Komisji Rady, 

przypomniał, że na obecny moment obowiązuje Uchwała Rady XII/58/15 w sprawie warunków 

udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych bonifikat przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych, jasno określająca oprócz innych warunków 50% bonifikaty dla wszystkich 

zainteresowanych. Wyjaśnił, że Radca prawny analizowała złożony wniosek pod kątem 

obowiązującej Uchwały i wskazała, że Rada nie może podjąć uchwały, która będzie dedykowana 

bezpośrednio pod kątem wnioskodawcy, ponieważ zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, 

gmina realizuje zbiorowe potrzeby mieszkańców. Gdyby Rada chciałaby to zmienić uchwałę do 

np. 99%, to należałoby ocenić jej skutki finansowe, ponieważ obowiązywałaby wszystkich 

mieszkańców, a nie tylko omawianych wnioskodawców. 

Na koniec wypowiedzi dodał, że jeśli Radni uznają, że jest potrzeba uzyskania jeszcze jakiś 

wyjaśnień to obecna Radca prawny odpowie na pytania. 



Brak pytań. 

 

Na zadane pytanie przez członkini grupy charytatywnej, dyskutowano o braku przesłanek 

ewentualnej możliwości zmiany uchwały polegającej na dopisaniu punktów określających 

charakter sytuacji Mateusza. 

 

Radca prawny Anna Fus przypomniała Radzie, że jest organem, który musi działać w granicach 

przepisów prawa, z zachowaniem dyscypliny finansów publicznych i nie ma możliwości podjęcia 

uchwały w indywidualnej sprawie 

 

Na koniec Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o planach wybudowania przy wsparciu 

Banku Gospodarstwa Krajowego oraz innych programów wspomagających dostępność, na działce 

przy ulicy Zamkowej 4 lub 6 lokalowego, parterowego budynku mieszkalnego, na wzór 

wybudowanego przy dworcu kolejowym. 

 

Przybyła na sesję Panie Małgorzata Murawska i Joanna Pasoń z grupą wolontariuszek 

przedstawiły wniosek o stworzenie w Tułowicach miejsca tymczasowego pobytu dla psów, które 

teoretycznie powinny trafić do schroniska. Wolontariusze opiekowaliby się danym psem przez  

15 dni, poszukując domu docelowego, co pozwoli Gminie uniknąć wysokich kosztów schroniska. 

Dyskutowano o kosztach oraz możliwościach budowy kojców. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski zadeklarował przekazanie budy oraz kojca, który jest w Zakładzie 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że na najbliższych posiedzeniach Rada 

uzgodni oraz przekaże Burmistrzowi swoją opinię. 

 

25. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący przypomniał o zakończeniu roku szkolnego oraz najbliższej sesji w dniu  

26 czerwca o godz. 16:00 powiedział, że informacja o sesji sierpniowej zostanie przekazana 

Radnym na początku sierpnia. 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął 

obrady LVIII sesji Rady Miejskiej w Tułowicach, życząc udanych i bezpiecznych wakacji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Frédéric Coppin 

 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


